



# O G B L stol-info

## Prime/Bonus MBO



ArcelorMittal a confirmé que la **prime (MBO)**, négociée et signée par l'OGBL, sera versée pour les salariés barémisés (donc sous le champ d'application de la convention collective de travail) sur le décompte de **rémunération d'avril 2023**.

En fonction des critères établis le montant de la prime par site sera de **100% du salaire de base de décembre 2022** pour l'ensemble des sites de production. Au niveau de l'Administration (AOB et Pétrusse), les chiffres par secteurs seront communiqués au niveau local. N'hésitez pas à contacter vos délégués OGBL à ce sujet.

Pour rappel, la prime MBO est la **récompense pour votre travail et votre contribution aux résultats excellents de l'entreprise** pour l'année 2022, mais aussi le résultat d'une contrepartie de la négociation des conventions collectives 2014 - 2016 signées le 16 janvier 2014 par l'OGBL uniquement.

Finalement, l'OGBL avait déjà renouvelé sa demande il y a quelques mois envers ArcelorMittal afin d'appliquer le régime fiscal favorable « prime participative » sur notre bonus qui permet une exemption de l'impôt sur le revenu (loi du 23 décembre 2022).



ArcelorMittal has confirmed that the **Bonus (MBO)**, negotiated and signed by the OGBL, will be paid for employees with a salary scale (under the scope of the collective labour agreement) on the **April 2023 pay statement**.

Depending on the criteria established, the amount of the bonus per site will be **100% of the basic salary of December 2022** for all production sites. At the level of the Administration (AOB and Petrusse), the figures per sector will be communicated at local level. Do not hesitate to contact your OGBL staff delegates on this subject.

As a reminder, the MBO bonus is the **reward for your work and your contribution to the excellent results of the company** for the year 2022, but also the result of a counterpart of the negotiation of the 2014 - 2016 collective agreements signed on 16 January 2014 by the OGBL only.

Finally, the OGBL had already renewed its request a few months ago to ArcelorMittal to apply the favourable tax regime " prime participative " on our bonus which allows an exemption from income tax (law of 23 December 2022).